



دائرة الصحة
DEPARTMENT OF HEALTH

RESIDENCY ENTRANCE EXAMINATION TANSEEQ 2020-2021

PUBLIC

عام



RESIDENCY ENTRANCE EXAMINATION TANSEEQ 2020-2021

RESIDENCY ENTRANCE EXAMINATION TANSEEQ 2020-2021

The Department of Health (DOH) is pleased to announce the start of the Residency Entrance Examination application processes for medical, dental and pharmacy graduates applying for training programs across the Emirate of Abu Dhabi.

ENTRY REQUIREMENTS

Each candidate is responsible to ensure he/she meets the following eligibility criteria:

1. Applicant should be below 35 years
2. University degree and completion of internship by 31/8/ 2021
3. University graduation after March 1st, 2016
4. Applicant fulfil licensing credentialing requirements as per PQR 2017 (**example: applicant should not have gap of practice**)
5. ILETS (6 and above) OR TOFEL (550 and above)
6. Successfully Pass of Residency entrance examination (**TANSEEQ applicants who have passed the 2019 residency examination do not need to sit the residency entrance examination again with passing score of 65 and above**)

EXAMINATION DATES

All applicants must successfully pass the residency entrance examination that is conducted by the United Arab Emirates University (UAEU), College of Medicine, and Health Sciences in Al Ain prior to TANSEEQ application.

For more information on the residency entrance examination schedule, please visit CMHS Medical Examination Board:
<https://fmhsmeb.uaeu.ac.ae>



RESIDENCY ENTRANCE EXAMINATION
TANSEEQ 2020-2021

الإعلان عن بدء التسجيل بالامتحانات التأهيلية برامج الإقامة (تنسيق) 2021-2020

يسر دائرة الصحة أن تعلن عن بدء إجراءات التقديم لامتحان دخول برامج الإقامة (تنسيق) لخريجي الطب وطب الأسنان والصيدلة في جميع أنحاء إمارة أبوظبي.

الشروط المطلوبة للالتحاق

يتوجب على المتقدم استيفاء المتطلبات التالية:

1. أن يكون المتقدم أقل من 35 سنة
2. الدرجة الجامعية والانتهاؤ من التدريب بتاريخ 2021/8/31
3. التخرج من الجامعة بعد تاريخ 1 مارس 2016
4. استيفاء المتقدم متطلبات الترخيص وفق المعايير الموحدة لترخيص مزاولي المهن الصحية (PQR 2017) مثال: يجب ألا يكون المتقدم منقطع عن العمل
5. اجتياز اختبار اللغة الإنجليزية (ILETS) 6 وما فوق أو (TOFEL) 550 وما فوق
6. اجتياز امتحان دخول برنامج الطبيب المقيم (تنسيق) (لا يتطلب من الذين اجتازوا امتحان برنامج الطبيب المقيم (تنسيق) لعام 2019 إعادة تقديم الامتحان مرة أخرى في حال كانت درجة الامتحان السابق 65 وما فوق)

مواعيد الامتحانات

يجب على جميع المتقدمين اجتياز امتحان دخول برامج الإقامة (تنسيق) الذي يعقد في جامعة الإمارات العربية المتحدة (UAEU)، كلية الطب والعلوم الصحية في العين قبل تقديم طلب الالتحاق.

لمزيد من المعلومات حول امتحانات دخول برامج الإقامة (تنسيق)، يرجى زيارة موقع كلية الطب والعلوم الصحية (CMHS):

<https://fmhsmeb.uaeu.ac.ae>